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Hoi Christi,

Hierbij een verslagje over wat jullie als Sterk voor ons hebben
betekend.

In een zwarte periode zowel voor ons als zeker voor X heeft het Cals
er goed aangedaan om jullie hulp te vragen.
Wij hebben ons erg gesteund gevoeld en X had iemand bij wie ze
terecht kon ook op wattsapp, nu ze zo heel alleen was zonder
vriendinnen en met al haar nare gedachten.
Het gaf X steun en lucht en ze heeft het altijd prettig gevonden en
leuk.
Ook was het fijn dat je er was in de nieuwe grote stap naar de nieuwe
school toe.
X geeft aan dat ze het fijn vond dat jullie zo dicht bij school zaten, dat
als ze het te druk vond op school bij jullie terecht kon.
De vader van X geeft aan dat jullie de eerste snelle opvang waren.

Groetjes van de moeder van X ,ook namens de vader van X en X. 

10 maart 2023



Hoi Yassin, 

Je bent een onwijs goede begeleider en je hebt mij echt heel erg
geholpen. Toen ik net bij Sterk kwam had ik het er moeilijk mee om
van de POH GGZ Jeugd naar jou te gaan. Maar vanaf de eerste keer
hadden we al een klik en niets moest. 
Pappa en mamma vonden het ook fijn dat je hen had uitgenodigd bij
de gesprekken en dat voelde voor mij veilig. Ook deed je je best dat
pappa en mamma mij begrepen en ik voel dat ik nu een betere band
heb. 
Ik probeer zo goed mogelijk antwoordt te geven. 

1. Wat was je hulpvraag bij sterk? 
Ik liep bij de POH-GGZ Jeugd en ik wilde meer begeleiding voor
tijdens mijn herstel van een burn-out. De GGZ heeft mij doorgestuurd
naar Sterk. 
Ik had samen met mijn begeleider Yassin 8 hulpvragen. Daarvan
hadden we een top 3 gemaakt en ik begon bij de hulpvraag hoe ik
met mijn burnout op een gezonde manier kan omgaan. Ik weet dat
Yassin een begeleider is maar hij deed veel meer dan alleen
begeleiden. Het leek veel op wat de POH GGZ Jeugd deed en daarom
heb ik dat ook gestopt in overleg met de huisarts. 

2. Hoe ben je door Sterk ontvangen en heb je uitleg gehad over onze
werkwijze?
De werkwijze van Sterk is dat ze vragen waar je als leerling
ondersteuning bij wilt. Sterk probeert je hierbij te ondersteunen en te
helpen waar nodig. Ik ben heel goed ontvangen. Je kan zoveel
afspraken plannen als je wilt. Ze nemen de tijd voor je en dat merk je
ook. Ik voelde mij in het begin heel zenuwachtig en gestrest en door
de begeleiding leerde ik mezelf beter kennen en wat wel en niet helpt
voor mij. De krachtenkompas die mijn begeleider Yassin gebruikte gaf
mij eindelijk een positieve spiegel over mezelf. Ik weet namelijk al wat
ik niet kan. Mijn begeleider heeft mij echt meegenomen en daardoor
weet ik ook mijn valkuilen en vooral de dingen waar ik wel goed in
ben. Ik vind mijn begeleider eerlijk gezegd ook wel veel fijner dan
vorige begeleiding omdat hij echt de tijd voor mij neemt en hij geeft
voorbeelden die hijzelf heeft meegemaakt. Dit was heel erg fijn want
ik schaamde mij heel erg voor mijn situatie. 
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3. Hoe vond je de begeleiding van Sterk en had je er wat aan? 
Je kan altijd bij Sterk terecht. Dit komt erg veel naar voren. In mijn
geval heeft Sterk niet het voortouw genomen in mijn herstel, maar dat
heb ik zelf gedaan. Ik kon het met mijn begeleider over alles hebben,
waar ik op dat moment behoefte aan had. 
Ik heb vooral mezelf leren kennen. Mijn begeleider heeft heel erg naast
mij gestaan waardoor ik ook naar de goede dingen kon kijken. Ook is
hij heel lief en kon hij net mij een duwtje in de rug geven wanneer ik
dit nodig had. 

4. Wat haal je uit de begeleiding van Sterk en zijn je vragen daarmee
opgelost?
In mijn geval was Sterk een luisterend oor, maar ook een spiegel, een
anker en daar heb ik veel aan gehad. Ik denk eerlijk gezegd dat als
Sterk er niet was geweest dat ik nog een burnout had gekregen en
dan weet ik wel zeker dat ik de Pabo opleiding aan de Hogeschool
niet was begonnen. Pappa en mamma hebben dat ook gezegd dus ik
ben heel erg blij met Sterk. Ik ben inmiddels gestopt bij Sterk, omdat
ik er geen behoefte meer aan had. Mijn herstel is klaar en het gaat
goed met mij.
Zo af en toe heb ik contact met mijn begeleider en dan voelt het weer
als vanouds. 

X 
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Team sterk luistert naar wat jij nodig hebt om verder te komen en/of
je weer beter te voelen. Ze zijn heel flexibel wat het makkelijker maakt
om bijvoorbeeld een afspraak te verzetten of zelfs te vervroegen. Ook
heeft mijn begeleider mij geholpen met het versnellen van vervolg
hulp. Ook als je vervolg hulp hebt kan je nog steeds blijven praten met
je begeleider. Hiernaast heb je 2 begeleiders voor als 1 van de twee
niet bereikbaar is, kan de ander je verder helpen. Ze belichten je
sterke punten maar ook als je hier even geen zin in hebt is dat niet
erg. Dankzij sterk ben ik mij een stuk beter gaan voelen en weet ik
beter hoe ik positieve dingen kan belichten. 

14 maart 2023



Ik heb de samenwerking met Sterk als zeer prettig ervaren. 
Het contact is snel op gang gekomen en kon met mijn hulpvraag de
juiste kant op. 
Ook voor de begeleiding van mijn zoon is dit goed geweest. De
gesprekken die hij met zijn begeleider heeft gehad heeft hem goed
gedaan. 
Er is gedurende dit traject veel contact en overleg geweest op de
juiste manier. 
Er werd goed meegedacht en de juiste adviezen gegeven. 
Gr moeder van X 

14 maart 2023



ik kwam naar STERK toen het niet heel goed met mij ging en met mijn
thuis . Ik kwam in begeleiding en we begonnen met praten over wat
wel al goed ging en dat hielp mij goed, daardoor gaat daardoor
steeds beter. Ook al mij iets dwars zit kan ik het altijd kwijt wat erg fijn
is. Nu ik een tijdje bij sterk zit voel ik mij al veel beter.

15 maart 2023



Hieronder geven we als ouders onze ervaringen bij Sterk.

Vorig jaar (2022) liep onze zoon (destijds 14 jaar) vast op school. Na
een diagnostisch traject in de GGZ bleek er sprake te zijn van autisme.
Na de diagnose werd onze zoon een ‘thuiszitter’, naar school gaan kon
hij niet meer opbrengen. We zochten naar mogelijkheden om onze
zoon te ondersteunen terwijl hij therapie volgde om te herstellen. We
waren zoekende naar een passende plek voor hem om de tijd te
overbruggen tot er een oplossing was gevonden met hoe verder te
gaan met school. We waren ons bewust van wachtlijsten en
tijdrovende procedures, terwijl we tegelijkertijd hulp nodig hadden
voor het moment zelf. Het was in die periode dat we via de school van
onze zoon in contact kwamen met Sterk. Wat zo ontzettend fijn was,
was dat er geen wachtlijst was waardoor we er meteen terecht
konden voor kennismaking. Wat ons aantrok was de persoonlijke
benadering en het op maat meedenken naar wat voor onze zoon het
beste paste. Tijdens de kennismaking werd de filosofie achter Sterk
uitgelegd. Dat sprak ons zeer aan. Het gaf vertrouwen dat er echt
goed is nagedacht over het concept van Sterk. De persoonlijke
benadering en het maatwerk maakt dat Sterk niet in een traditioneel
‘hokje’ past.

Tijdens de kennismaking zijn we meteen heel praktisch van start
gegaan met wat de behoeftes waren voor onze zoon. In eerste
instantie was zijn wens om overdag bezig te zijn met dieren. Tot onze
verbazing kon in no time onze zoon terecht op een kinderboerderij!
Geen wachttijden, maar direct aan de slag. Maar hij deinsde er
uiteindelijk toch voor terug, de kinderboerderij was op dat moment
toch te veel voor hem. Vanuit Sterk is toen opnieuw gekeken naar wat
bij onze zoon zou passen. Het was heel fijn die flexibiliteit te ervaren
‘als het ene niet werkt, proberen we gewoon het andere ‘. Uiteindelijk
ging hij wekelijks naar Sterk om met een mentor te praten en dat
heeft hem echt er bovenop geholpen. De laagdrempelige benadering,
het op maat kijken wat het beste past en de toegankelijkheid hebben
we als heel prettig ervaren. 

15 maart 2023
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Zowel kind als ouders worden meegenomen in het geheel
Veel aandacht voor het kind
Snelle werkwijze, geen wachtlijsten
Maatwerk, er is veel mogelijk, persoonlijke benadering,
betrokkenheid
Geen protocollen / richtlijnen / procedures, geen ‘hokjes’, 
Life line en aanspreekpunt voor ouders, je kunt er terecht met je
vragen, er wordt meegedacht in hoe aan te pakken 
Laagdrempelig en toegankelijk
Pragmatisch en informeel
Veel deskundigheid op gebied van mentale problemen
Sterke filosofie achter het concept

Inmiddels was de therapie afgerond en werd het GGZ traject van onze
zoon afgesloten. Het was heel prettig dat Sterk er nog steeds was. Als
ouders voelde het contact met Sterk als een life-line: voor vragen en
zorgen konden we er altijd laagdrempelig terecht, maar ook om te
sparren over observaties bij onze zoon. De deskundigheid op het
gebied van mentale gezondheid bij Sterk gaf ons veel vertrouwen. Er
werd heel goed aangevoeld wat onze behoeftes waren en dat van
onze zoon. Ondertussen kwam een andere school in zicht en bij de
overleggen met deze nieuwe school was de mentor van onze zoon
telkens aanwezig. Deze betrokkenheid hebben we echt als een steun
in de rug ervaren.

Bij de gemeente zijn we geweest voor hulp, maar die kon helaas niet
datgene bieden waar wij op dat moment behoefte aan hadden. De
aanvraag voor hulp hebben we als traag en stroperig ervaren. We
begrijpen zeker wel dat dit soort aanvragen via allerlei procedures
moet gaan en dat de gemeente daar niet omheen kan. Maar voor hulp
die op korte termijn nodig is, geeft je dat als ouder wel een
machteloos gevoel. Ik wil het jeugdwerk bij de gemeente beslist niet
afvallen, maar ik zie Sterk wel als dat ene puzzelstukje dat nog
ontbreekt in het ‘pakket’ aan hulp voor jongeren. En vooral als dat ene
pragmatische puzzelstukje dat snel kan inspringen om een jongere in
relatief korte tijd weer op kracht te laten komen.
Samengevat zijn onze ervaringen als ouders:
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Beste, 
Onze ervaring met STERK is onwijs fijn en erg ondersteunend. Mijn
dochter is erg lange tijd thuis geweest en ondanks meerdere
pogingen lukte het andere hulpverlening school en mij als moeder niet
goed in contact met haar te komen om haar passend te ondersteunen
en weer naar school te gaan. Zij heeft zich lange tijd afgezonderd op
haar kamer en wilde met niemand in contact. Op een gegeven
moment kwam sterk in beeld en vanaf het eerste moment zij
betrokken waren hebben zij (Yda) met ontzettend veel geduld en
expertise in contact kunnen komen met X, waardoor er een
vertrouwensband is ontstaan tussen STERK en mijn dochter. 

Vanuit daar is er stapje voor stapje gekeken wat er nodig was voor
mijn dochter. Dit is gebeurd met veel geduld vanuit STERK Yda &
Christel expertise buiten reguliere kaders denkend, korte lijntjes met
school en Cals plus overige hulpverlening overleggen geïnitieerd. Met
veel flexibiliteit tijdens de hele proces. Mijn dochter is hierin altijd
centraal gesteld ook in haar proces, als mens en niet als nummer of
casus. 

Al het bovenstaande beschreven heeft dit geresulteerd dat mijn
dochter volledig op haar rooster volgt op school zich van een terug
getrokken meisje die niet naar school wilde meer op is gebloeid naar
een meisje die voor zichzelf durft op te komen, hulp durft te vragen en
veel beter in haar vel zit. Nu goede cijfers haalt en sociaal emotioneel
enorm gegroeid is vriendinnen heeft en veerkrachtig is. Ik heb het ook
als erg prettig ervaren dat in het gehele proces sterk ons mij als
moeder en ons gezin betrokken heeft in dit hele verhaal en waardoor
de band tussen mij en mijn dochter ook is gegroeid. 

Ik zou andere gezinnen die in een soortgelijke situatie zitten de hulp
en expertise gunnen van STERK. Ook even noemend dat de betrokken
hulpverlening ook erg onder de indruk was van STERK en de
resultaten mbt X. Ik ben heel dankbaar en voor ons gezin zijn ze van
onschatbare waarde geweest en nog steeds. Ik gun dit een ieder
ander.
Met vriendelijke groet de moeder van X

15 maart 2023



Hallo, 

Om te beginnen ben ik erg dankbaar voor de inzet van team sterk.
Mijn zoon van 13 jaar die nu in een periode zit die erg veel begrip en
begeleiding nodig heeft buitenom school en thuisZ Hij word altijd
ontvangen met veel liefde en voelt zich erg thuis. Leuk hoe ze ook
hem begrijpen en hem de ruimte geven en hulp bij vervellende
situaties. Hij voelt zich erg begrepen en hij zit al meer dan een jaar bij
team sterk en we zien vooruitgang. Mijn zoon heeft dit er hard nodig
en ik denk meerde pubers ook! We zijn erg blij met reilif en zou nu
eigenlijk niet weten waar X terecht kan zonder team sterk. 

Het is erg belangerijk dat ik als moeder ook een steuntje in de rug heb
met een puber die zich niet altijd gehoord voelt op school. Ook een
rustige plek waar hij huiswerk kan maken en soms spelletjes kan
spelen. Voelt ook erg vertrouw als team sterk met me gaan na
gesprekken op school betreft X. Communicatie met team sterk is vlot
snel en ze zijn altijd goed te bereiken. Hoop dat team sterk blijft want
het is erg belangerijk voor me zoon die nu zich vertrouwd en
begrepen voelt, zou erg tegenvallen voor me zoon als hij daar niet
meer terecht kan. Ook fijn hoe ze checken hoe het met mij gaat en
ook mij hulp bieden en soms met me praten. Kortom team sterk moet
blijven ! 

Groet X’ moeder 

16 maart 2023



Onze ervaringen bij Sterk.

Vanuit de ouders van X;
Onze zoon heeft een aantal weken bij Sterk gelopen, dit omdat hij op
school niet goed zijn draai kon vinden en de leerkrachten hem op
school onhandelbaar vonden.
Dit zou eerst alleen ter vervanging zijn van de lessen waar hij niet
meer aanwezig mocht zijn maar vanwege een schorsing is dit
omgezet naar dagelijks een aantal uur in plaats van de reguliere
lessen.
Na een ontmoeting met Reilif en Christel thuis hadden wij, als ouders,
gelijk een fijn gevoel bij Sterk. Reilif en Christel zijn fijne mensen.
Oprecht geïnteresseerd en kwamen direct met een goed plan voor X.
X is op de dagen dat hij het niet naar school toe mocht bij sterk
geweest. Zij hebben ervoor gezorgd dat hij positieve ervaringen op
heeft gedaan. Dit zowel in omgang met volwassenen en
zelfvertrouwen, zij hebben de start gemaakt van de positieve
gedragsverandering bij Finn.
Ik ben van mening dat Sterk heel belangrijk kan zijn voor kinderen die
in een lastige situatie zitten en meer hulp nodig hebben dan school
hen kan bieden. Ze zijn naast een luisterend oor ook een grote boost
voor het zelfvertrouwen van kinderen. Hiernaast is het denk ik voor
kinderen erg belangrijk dat zij ook even uit de situatie kunnen stappen
waar ze het moeilijk hebben en even tot rust kunnen komen. Dat
school zo iets kan bieden in samenwerking met Sterk vind ik heel
belangrijk
Mocht er ooit iemand die ik ken in een soortgelijke situatie komen als
waarin wij hebben gezeten zal ik ze zeker aanraden Sterk te bekijken.

17 maart 2023
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Vanuit X;
Ik ben bij sterk terecht gekomen omdat ze mij op school geen les
meer wilden geven. Ze vonden me te lastig.
Reilif en Christel waren heel erg aardig voor mij, ik zag er nooit
tegenop om een sterk te gaan. Ze hebben ervoor gezorgd dat ik weer
beter in mijn vel kwam te zitten.

Naast dat we dingen hebben gedaan die ik leuk vond zoals boksen en
tafeltennis hebben we ook kunnen praten over hoe dingen op school
waren voor mij zij keken echt naar wat ik ervan vond en niet alleen de
leerkrachten.
Ik heb hier veel aan gehad en dat wil ik ook voor andere kinderen die
het moeilijk hebben.

Reilif, Christel en Sterk heel erg bedankt voor jullie hulp!

Groetjes van vader, moeder en X

17 maart 2023
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Van de moeder van X

Door verschillende oorzaken ontwikkelde onze zoon een zware
depressie. Door deze depressie in combinatie van externe factoren
ontwikkelde onze zoon helaas een zeer moeilijke relatie met 'naar
school gaan'. School was lange tijd ook geen prioriteit. Voorop stond
dat hij zich beter zou gaan voelen na een zware 2 jaar. In dat beter
voelen, zet hij gelukkig grote stappen. Maar hij is nog volop in het
herstelproces.

Toch is hij ondertussen wel 18, is een diploma halen natuurlijk wel
belangrijk in onze maatschappij en wil hij zelf ook graag door naar een
volgende fase in zijn leven.
Dit is echter nog best een uitdaging. Voor hem maar ook voor ons als
ouders. Hoe kun je je kind hierbij helpen? Waar staat alle informatie?
Hoe kan hij die verzamelen. Hoe kunnen we hem steunen en helpen
het overzicht te houden en in beweging te komen. Na een tijdje
worstelen, waren we heel blij toen school de mogelijkheid opperde om
STERK aan te sluiten. 

STERK speelt in de vierhoek leerling, ouders, school én de andere
hulpverlenende partijen een hele fijne praktische en ondersteunende
rol. Ze helpen onze zoon door dingen op een rijtje te zetten, concrete
acties te benoemen en alert te zijn op de voortgang, afspraken en
communicatie met docenten. Daarbij proberen ze hem ook bewust te
maken van zijn eigen kracht, persoonlijke behoeften en waarden. Met
luchtige vormen als het dilemma-spel etc. Vormen die goed aansluiten
bij onze zoon en maken dat de ondersteuning ook verder gaat dan
school alleen.

Ze vormen een belangrijke spil en houden contact met ons, school en
hulpverlening om onze zoon heen zodat we allemaal weten wat er
speelt en onze zoon zo goed mogelijk kunnen steunen in het behalen
van zijn diploma. Op een manier die past bij zijn persoonlijkheid,
uitdagingen en fase van herstel. 
Heel fijne toegankelijke mensen die niet alleen onze zoon echt op weg
helpen maar ons als ouders en hulpverlening echt aanvullen en
versterken. Omdat we allemaal het beste voorhebben met onze zoon.

17 maart 2023



Sterk – A meaningful pathway for X

The story of X is perhaps like the one of many other teenagers: a
difficult home family situation combined with a new school
environment. The result is a challenging adjustment to the
‘middelbare’ school. Fortunately, Sterk came to us with Reilif and Yda.
In the beginning, our boy thought that he would be “converted” to
behave and think just like everyone of his age. But how is that
possible if he has been going through so many other live experiences,
including being raised in a foreign family? Sterk showed a warm
welcome and openness an adolescent need. After the first
appointment, Carlos searched actively for contact whilst in the past
was avoiding and rejecting other types of support. 
We, parents, are very thankful to the work done by this Project. It
means for us a rescue place where X can be himself without the
pressure of parents and his peers. He has an opportunity to chat over
his own interests and search for his own path. We believe that this
approach will make a difference in the life of our child giving us trust
and relief.
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Begin vorige jaar ben ik bij sterk gekomen. Mijn mentor dacht dat het
wel goed voor me zou zijn. 
Zij heeft met mij ouders gebeld om uit te leggen wat sterk is en toen
hebben mijn ouders en ik er een afspraak gemaakt.
De eerste keer had ik een inloop gesprek met mijn ouders erbij. Vanaf
toen ben ik eerst bijna elke week gegaan en nu ga ik om de week.
Eens in de zoveel tijd heb ik weer een evaluatie gesprek met mij
ouders erbij.
Je kan er altijd binnen lopen en het is een rustige en fijne sfeer. Ik kom
er altijd graag naar toe.

17 maart 2023



Contact

Heleen Koole, 
projectleider STERK
h.koole@cals.nl
06 26 59 96 32


